
بیش از یک ســال اســت زنانی کــه حجاب اختیــاری را انتخــاب کرده اند با 
مشکلات و محدودیت های بسیاری روبه رو هستند. این محدودیت ها به پلمب 
مراکز تجاری و اقتصادی نیز انجامید و تنش های بسیاری را در جامعه به وجود 
آورد. حتــی اخراج از ادارات و ندادن خدمات اداری و بانکی هم مطرح شــد. 
در این شرایط طحان نظیف، سخنگوی شورای نگهبان اعلام می کند که هیچ 
مانعــی برای رای دادن ایــن زنان بی حجاب وجود نــدارد. او دقیقاً می گوید: 
»حق رای در هیچ قانونی ســلب نشده و حتی توسط دادگاه نیز سلب شدنی 
نیست. نباید موضوع حجاب موجب دوقطبی شدن در انتخابات شود.« جالب 
آن اســت که اگر زنان برای رسیدن به صندوق های رای از مترو استفاده کنند 
با تذکر حجاب بان ها روبه رو می شوند. اگر قرار باشد با خودروی شخصی پای 
صندوق های رای بروند، جریمه و شــاید توقیف شــوند و در خیابان هم تذکر 
بســیاری می گیرند. فارغ از فرازونشیب هایی که زنان بی حجاب برای رسیدن 
به صندوق های رای طی می کنند، مجبورند به افرادی رای بدهند که به اجرای 
مصوبــه حجاب و عفاف اصرار داشــتند، چراکه برخــی از نمایندگان مجلس 
یازدهــم بر ایــن عقیده اند »با اعتــراض به این مصوبه اســت که ردصلاحیت 
شــده اند و آنهایی که از مصوبه حمایت کردند، تاییدصلاحیت.« در حقیقت 
انتظــار می رود افــرادی که حجاب اختیــاری دارند به افــرادی رای دهند که 
جریمه های ســنگین، محدودیت و محرومیت هایی برای آنها وضع کرده اند. 
حالا بی حجاب ها کــه به زعم مصوبه »حجاب و عفاف« قانون گریزند، با وجود 
قانون ســتیزی هم می توانند با حجاب اختیاری پای صندوق های رای بروند و 
رای بدهند تا در سرنوشت خود شرکت کنند. اما این مشارکت در واقعیت و پس 
از انتخابات به معنای جرائم سنگین مالی، محرومیت از برخی خدمات و حتی 

اخراج از ادارات است.
از ســوی دیگر، دقیقاً زمانی که طحان نظیف می گوید که موضوع حجاب 
نباید به دوقطبی شدن انتخابات منجر شود و مردم را به انسجام در انتخابات 
تشــویق می کرد، خبرگزاری فارس از »تداوم پاساژگردی دختران بی حجاب« 
گزارشــی تهیه کرد و با وزیر کشــور درباره این موضــوع گفت وگو کرد. احمد 
وحیدی در این مصاحبه به برخورد با هنجارشــکنان تاکید کرده و اعلام کرد: 
»هر کســی در فضای خصوصی خود آزاد اســت، ولی در فضای عمومی و در 
فضاهایی مانند فروشگاه ها و سطح شهر باید حتماً قانون رعایت شود و این از 
تکالیف قانونی است. رئیس قوه قضائیه چندین بار تذکر دادند و از دستگاه ها و 
ضابطین خواستند برابر قانون عمل کنند، بارها هم از این مراکز خواسته شده 

که رعایت کنند.«

ازدوقطبینشدنجامعهاستقبالمیکنیم �
علی مجتهدزاده، وکیل دادگستری در واکنش به این 
گفته طحان نظیف، سخنگوی شورای نگهبان به هم میهن 
گفت: »حقــوق مردم را نه فقط بــرای رای دادن، بلکه در 
هیچ جایی نمی شود سلب کرد. نمی شود اماکن را پلمب، 
خودرویی را توقیف، محروم از ورود به بانک و ادارات و... کرد. اگر طحان نظیف 
این موضوع را قبول دارد، نمی شود بگویند جایی که به نفع ماست اشکال ندارد 
و چون اینجا حق رای به جمهوری اســلامی است کسی نمی تواند این حق را 
سلب کند و حتی بدتر از این هم باشند نمی توان حق او را سلب کرد. ولی اگر 
موضوعی را نخواهیم می توانیم خودروی آنها را توقیف، اماکن را پلمب کنیم و 
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واکنشهایجهانیبهانتخاباتتایوان
گروه خبر: ۱۳ ژانویه )دو روز قبل( انتخابات ریاست جمهوری تایوان برگزار شد 
و ویلیام لای چینگ ته از حزب حاکم تایوان که مخالف اتحاد با چین است، به 
پیروزی رسید. انتخابات تایوان از آن جهت حائز اهمیت است که این سرزمین 
را به عنوان یکی از اهرم های فشــار غرب بر چین می شناســند. از همین رو، 
کشورهای مختلف جهان، واکنش خود را نسبت به مسئله تایوان و انتخابات 

اخیر با توجه به روابط خود با چین و آمریکا، تنظیم کرده اند. 

ایران �
ناصر کنعانی، سخنگوی وزارت امور خارجه کشورمان، در خصوص نتایج 
انتخابات تایوان گفت: جمهوری اسلامی ایران احترام به تمامیت سرزمینی 
و حاکمیت ملی کشورها را از مبانی سیاست خارجی خود می داند و در این 
چارچوب همواره حمایت خود را از اصل چین واحد اعلام کرده اســت. در 
این راســتا جمهوری اســلامی ایران بار دیگر حمایت قاطع خود را از حق 
جمهوری خلق چین برای دفاع از حاکمیت ملی و تمامیت سرزمینی خود 
و همچنین اتحاد مجدد چین بر مبنای توسعه مسالمت آمیز دو سوی تنگه 

اعلام می دارد.

آمریکا �
جو بایدن، رئیس جمهوری ایالات متحده در پاســخ به ســوالی مبنی بر 
نظــرش راجع به انتخابات تایــوان گفت: »ما از اســتقلال]تایوان[ حمایت 
نمی کنیم.« وزارت خارجه آمریکا نیز با صدور بیانیه ای رسمی، پیروزی لای 
چینگ ته را تبریک گفت. در این بیانیه آمده است: »ایالات متحده، پیروزی 
دکتر لای چینگ ته را در انتخابات ریاست جمهوری تایوان تبریک می گوید. 
ما همچنین به مردم تایوان تبریک می گوییم که یک بار دیگر قدرت سیستم 
دموکراتیک و روند انتخاباتی خود را نشان دادند. ما مشتاقانه منتظر همکاری 
با دکتر لای و رهبران تایوان از همه احزاب برای پیشــبرد منافع و ارزش های 
مشترک و پیشبرد روابط غیررسمی دیرینه خود هستیم که مطابق با سیاست 

چین واحد ایالات متحده است.«

چین �
ســخنگوی دفتر امــور تایــوان )زیرمجموعه شــورای دولتــی چین( در 
اظهارنظری اعلام کرد، نتایج انتخابات نشان می دهد که حزب DDP نمی تواند 
نماینده جریان اصلی افکار عمومی در جزیره ]تایوان[ باشد. این مقام دولتی 
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بی حجابان فقط حق رای دارند؟
مانع ورودشان به ادارات و بانک شویم.«

او با اشــاره بــه اینکه از صحبت هــای طحان نظیف اســتقبال می کنیم، 
افزود: »به شرطی که تناقض در این صحبت ها وجود نداشته باشد. واقعاً این 
حرف را بپذیرند و در تمام زمینه ها حقوق مردم را ســلب نکنند. از سوی دیگر 
مدت هاســت که درباره دوقطبی سازی هشــدار می دهیم؛ نه فقط دوقطبی 
سازی بلکه در مورد ایجاد نفرت هم هشدار دادیم. صحبت های طحان نظیف 

بسیار خوب است اما امیدواریم که به رای و انتخابات نباشد.«
این وکیل دادگستری در پاسخ به این سوال که چطور خدمات از برخی به 
واسطه حجاب سلب می شــود اما انتظار داریم که در انتخابات شرکت کنند؟ 
تاکید کرد: »شــیوه حکمرانی درســت نیســت. به قول آقای باقی برخی این 
حکمرانی را با زورگویی اشــتباه گرفته اند. زورشــان هم می رســد و می گویند 
که هر کاری می کنیم. این اقدامات ناشــی از این اســت که به جایی پاسخگو 
نیســتند و برای اذهان عمومی نیز احترام قائل نیســتند. فکر می کنند مردم 
متوجه تعارضات نمی شوند. اما برخی چشم های خود را بسته اند و فقط دو روز 
انتخابات را می بینند. اگر برای خرد جامعه احترام قائل بودند از این اقدامات 

پرهیز می کردند.«
او افــزود: »تاکنون فکر می کردیم که آقایــان نمی دانند که این اقدامات و 
صحبت ها باعث دوقطبی و ایجاد نفرت در جامعه می شــود. این اظهارنظرها 
نشــان می دهد که متوجه می شــوند اما وقتی متوجه می شوند که پای رای و 
انتخابات یا در حقیقت پای منافع خودشان در میان است. وقتی پای مصالح 
عمومی و حقوق شهروندی در میان است، ترجیح می دهند که متوجه موضوع 

نباشند.«
مجتهــدزاده با اشــاره به اینکه متاســفانه حجاب به ابزاری بــرای دعوای 
سیاســی تبدیل شده اســت، تاکید کرد: »حجاب و آزادی در انتخاب پوشش 
اصــلًا ابــزاری برای دعوای سیاســی نیســت، یک حق شــهروندی اســت. 
درحالی که آن را تبدیل کرده اند به یک نزاع حیثیتی و مرگ و زندگی که ماهیت 
نظام را به چالش می کشــد.« این وکیل دادگستری در پاسخ به این سوال که 
مصوبه حجاب و عفاف در مقابل قانون اساسی قرار دارد؟ گفت: »صددرصد. 
به نظر ما اگر این قانون تصویب و به تایید شورای نگهبان برسد، می توان گفت 
که در مقابل قانون اساســی قرار دارد. شورای نگهبان ایرادات بسیاری به این 

مصوبه مجلس گرفته است و نمی دانیم چطور می خواهد آن را تایید کند.«
او افزود: »در شــکایتی که برای ابطال مصوبه وزارت کشور درباره حجاب 
داشــتیم به این ایرادات شــورای نگهبان اشاره کردیم و با اســتناد به ایرادات 
خواهان ابطال مصوبه وزارت کشور شدیم. عاقبت این کار را خطرناک می دانم. 
شاید برخی بگویند به مصلحت است که نبینیم و ندانیم و نشنویم اما پیش بینی 
می کنیم که چالش هــای بزرگی را پیش روی جامعه قــرار می دهد؛ آن هم در 
شــرایطی که شاهد هستیم که کشور درگیر چه تهدیداتی است. در زمانی که 
باید انسجام ملی را تقویت کنیم، متاسفانه برخی تفریق و دوگانگی ها را بیشتر 

می کنند. دود این عدم انسجام نهایتاً به چشم نظام سیاسی هم می رود.«
مجتهدزاده در پاســخ به این ســوال که به نظر شــما قرار است که مصوبه 
حجاب و عفاف بعد از انتخابات تایید و ابلاغ شــود؟ گفت: »من که نباید این 
سوال را پاسخ بدهم. آقایان باید شهامت داشته باشند و اگر قرار است که این 
مصوبه تایید شــود قبل از انتخابات این مصوبــه را اجرایی کنند. چراکه مردم 
می گویند کارشان که تمام شد و آن را اجرایی کردند. به نظر می رسد برخی روی 
آگاهی جامعه کم حساب می کنند. این مصوبه را هم مانند دیگر اقدامات شان 
اجرایی کنند و بگویند: »همین اســت که هست.« چون پیام بسیار بدی دارد 
اگر این مصوبه بعد از انتخابات اجرا شود. امیدواریم خداوند چشم های بسته 
و گوش های ناشــنوا را از اشتباه نجات دهد چون جامعه اگر دوقطبی شود به 

مقصدی خطرناک می رود و نمی دانم چرا آقایان خطر را احساس نمی کنند.«

 واکنش ها به اظهارات سخنگوی شورای نگهبان 
درباره حضور زنان در انتخابات
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گــروه خبر: سیدحســن نصرالله، دبیرکل حزب الله لبنان، با اشــاره به 
تهدیدهای آمریکا و رژیم صهیونیستی علیه این کشور گفت: »کسی که 
باید از جنگ بترســد، اسرائیل، حکومت و شهرک نشینان آن هستند«. 
وی دیروز در مراســم بزرگداشــت هفتمین روز شــهادت »وسام طویل« 
ملقب به »حاج جواد« از فرماندهان این جنبش که در حمله اسرائیل به 
جنوب لبنان به شهادت رسید، به اوضاع میدانی در غزه پرداخت و گفت: 
»۱۰۰ روز است که غزه در حال نبرد است و مقاومت آن ها در طول تاریخ 
بی سابقه است. مقاومت غزه در نبردی بی نظیر به طور شبانه روزی درحال 
نبرد است. بسیاری از کسانی که مسئله طوفان الاقصی را دنبال می کنند 
معتقدند که رژیم صهیونیســتی بیش از هر زمان دیگری اخبار را پنهان 
و سانسور می کند. به اعتراف خود اسرائیلی ها، دشمن صهیونیستی در 
تحقق اهداف اعلام شده و ضمنی خود، شکست خورده است. دشمن 
صهیونیستی برای اینکه دستاوردی داشته باشد، همچنان در خان یونس 
و الوســط می جنگد«. او در ادامه گفت: »دشمن نتوانسته که مقاومت 
را شکســت دهد و امکان شــلیک راکت از داخل نوار غزه را از بین ببرد. 
تلفات و سردرگمی های دشمن صهیونیستی افزایش یافته و رسانه های 
خودشــان اعلام کردند که چهار هزار نظامی صهیونیســت در این نبرد 
معلول شده اند و برخی دیگر این رقم را ۳۰ هزار نیز اعلام کردند. فاجعه 
بزرگ زمانی مشــخص می شــود که جنگ پایان یابد؛ آن زمان مشخص 
می شــود که مقاومت و در وهله اول مقاومت غزه، چه شکست سنگینی 
را متحمل رژیم صهیونیســتی کرده است. دشمن صهیونیستی هر روز 

تلفات انسانی در جبهه های غزه، لبنان و کرانه باختری می دهد«. 
نصرالله با اشاره به حملات ارتش یمن به کشتی ها در دریای 

ســرخ و حمله آمریکا و انگلیس به نقاطــی در یمن نیز 
گفــت: »آنچــه در دریای ســرخ رخ می دهــد، ضربه 
سنگینی به اقتصاد دشــمن و چهره آن در جهان وارد 

کرده اســت. تجاوز به یمن نشان دهنده حماقت 
آمریکا و انگلیس بوده و نوعی تناقض است. اگر 

بایدن و همراهانش بر این باورند که یمنی ها 
متوقف خواهند شــد، نادان بــوده و هیچ 

چیزی نمی دانند. آنچه آمریکایی ها در دریای سرخ انجام دادند به تمام 
کشــتیرانی  بین المللی آســیب می زند و تمام این اقدامات را در راستای 
محافظت از اســرائیل انجام دادنــد«. دبیرکل حزب الله افــزود: »بایدن 
بــه زودی حجم حماقتی که با تجاوز به یمــن انجام داد را خواهد فهمید 
و امــروز بیش از هر زمان دیگری هر عرب و مســلمان و انســان آزاده ای 
باید از رهبــری و مقاومت  و ملت یمن حمایت کنــد، زیرا این حدفاصل 
بین جبهه حق و باطل اســت و حتی کســانی که سکوت اختیار کردند 
روز قیامت از آن ها ســوال خواهد شــد«. دبیرکل حزب الله به کشــاندن 
اسرائیل به دیوان بین المللی دادگستری توسط آفریقای جنوبی نیز اشاره 
کرد و گفــت: »دادگاه لاهه نیز صرف نظر از نتیجه آن تحول مهمی بود. 
صهیونیســت ها و حتی آمریکایی ها بر این باورند کــه اقدامات آن ها در 
غزه بســیار اخلاقی است. فداکاری ها و خون مردم مظلوم هدر نخواهد 
رفت و در ســطح منطقه دستاوردهایی را محقق خواهند کرد«. او افزود: 
»۱۰۰روز است که دشمن در حال دادن تلفات است و هرگونه امید برای 
آزادی اسرا از بین رفته و رویکرد حمایتی عامه صهیونیست ها از جنگ در 
حال کاهش است. مطالبات برای رفتن نتانیاهو از نشانه های اعتراف به 
شکست است و اکنون خواسته ها برای مذاکرات حتی در مقابل آتش بس 
که یکی از شــروط مقاومت غزه است، افزایش یافته است. دشمن راهی 
جز پذیرش شروط مقاومت غزه پیدا نخواهد کرد و این به معنای پیروزی 
موعود اســت«. او در ادامه به عملیــات مقاومت لبنان پرداخت و گفت: 
»مقاومت ۶۲ موشک  را شلیک کرد که ۴۰ فروند از آن ها موشک کاتیوشا 
و ۲۲ فروند موشــک کورنت بودند که با ایــن حمله پایگاه »مرون« 
هدف قرار گرفت. فیلمی که منتشر کردیم تمام واقعیتی که رخ 
داد را نشــان نمی دهد. اطلاعات ویژه ای که به دست 
ما رسیده است نشان می دهد رژیم صهیونیستی در 
پایگاه مرون تلفات انسانی نیز داشته است. اظهارات 
جدیدی که امروز شنیدیم مبنی بر این است که »اگر 
به اقدامات خود پایان ندهید، اســرائیل به لبنان 
حمله خواهد کرد«، من به شما می گویم که 

این یاوه گویی ها بی فایده است«.

از میان پنجره

علاقه خاصی به این خروس داشت و باید هر هفته بهترین دان مرغ 
را برایش می گرفتند و واکســن اش می زدنــد و خلاصه بیطاری اش 
می کردنــد و البته داد و هوار همســایه ها که مگر اینجا روستاســت 
که هر نیمه شــب باید صدای خــروس بیدارمان کند؟ خلاصه دعوا 
معرکه ای بود در محل ما سر بانگ خروس. ابتدا قصد کرد سر خروس 
را ببرد ولی خودش که این کار را بلد نبود و از آن ســو نورچشــمی را 
چطور راضی کند و ندانســتیم آخر چه بلایی سر این خروس آورد تا 
داستان تمام شــد و ما و همه اهل محل بالاخره از بانگ نیمه شب و 

خروس خوان راحت شدیم.
مشکل این همسایه ما شــاید این بود که هنوز نمی دانست که 
زندگی ها تغییر کرده و دوره نگهداری مرغ و خروس ســر آمده، آن 
هم در شــهرهای بزرگ و آن هم در آپارتمان. اینکه یک چیزی را به 
هر دلیلی داشــته باشی و کلی هزینه اش کنی و تازه هیچ فایده ای 
برایت نداشته باشد البته تنها مشکل این همسایه ما و افرادی مثل 
او نیست. خیلی های دیگر هم هســتند که به زور دارند چیزهایی 
را نگــه می دارند که به درد هیچ کس نمی خــورد. مثلًا هفته پیش 
معــاون فرهنگی و اجتماعی فرمانده ســپاه پاســداران گفته بود: 
»مردم ایــران رغبت چندانی بــه دیدن برنامه های صداوســیمای 
جمهوری اســلامی ندارند«. این حرف کاملًا درستی است و البته 
تقریباً تمامی کارشناسان رســانه از خیلی سال پیش هشدار داده 
بودند که با این روشــی که صداوســیما در پیش گرفته، دیر نیست 
که از حیّز انتفاع ساقط و به ابزاری بی فایده تبدیل شود و حالا آش 
آنقدر شور شده که خان هم فهمیده. اما جالب تر اینکه ایشان اضافه 
کرده که »زیرساخت های فضای مجازی در اختیار دشمنان است، 
از طرفی مردم رغبت چندانی به تماشای تلویزیون ندارند«. جالب 
از آن جهت که نه تنها زیرساخت های صدا و سیمای کشورمان که 
روســاخت و میان ساخت و هر چه ساخت دیگر هم که دارد به طور 
کامل در اختیار حاکمیت است و آن وقت به قول ایشان »مردم رغبت 
چندانی« به آن ندارند. کاش ایشان البته توضیح می داد که وقتی 
همه زیر و بالای صداوسیما دست حکومت است و چنین نتیجه ای 
به بار آورده، آیا اگر فضای مجازی هم به همین شکل در اختیارشان 
باشد نتیجه بهتری عاید می شود؟ اما مشکل فقط این نیست. هزینه 
چنین رســانه ای و بسیاری از نهادهای دیگر را باید مردم بپردازند و 
تازه نه مردم راضی باشند و نه حاکمیت. خُب اصلًا این همه هزینه 
را بــرای این همه نهادهایی که چنین وضعیتی دارند برای چه باید 
از جیــب مردم پرداخت کرد؟ خروســی که نه تخم می گــذارد و نه 
می شــود گوشتش را خورد و فقط برای رضایت نورچشمی نگه اش 
داشــته ایم و کلی هــم از جیب ملت هزینه اش کنیــم، برای چی و 
برای کیســت؟ و آن وقت برای ادامــه دادن چنین وضعیتی با این 
اوضاع خراب اقتصادی که دســت در جیب سوراخ مردم می کنیم و 
با انواع مالیات ها، پول نداشته مردم را از آنها می گیریم و خرج چنین 
نهادهایی که معلوم نیست اصلًا برای چه داریم شان، از کدام عقل 

سلیمی ناشی شده است؟

هم نســلان من حتماً آن قدیم ها را یادشــان هســت کــه مردم توی 
خانه هایشان مرغ و خروس نگه می داشتند. واقعیت این است که آن 
زمان ها چنین چیزی امکانش بود. خانه ها حیاط داشتند و باغچه، 
یک گوشــه حیاط می شد یک لانه ای برای مرغ و خروس و جوجه ها 
درست کرد و آشــغال غذاها را هم ریخت جلویشان و گاهی هم یک 
دانــی، گندمی، چیزی بر آن اضافه کرد. یا مثلًا خانم ها که آن موقع 
به آنها می گفتند اهل منزل، وقتی که سبزی پاک می کردند، آشغال 
سبزی ها را خرد می کردند و می ریختند جلوی مرغ و جوجه و خروس 
و اینطــوری، هم یک جوری بازیافت ضایعات بود و هم یک طورهایی 
با نگهداری مرغ و خروس و جمع آوری روزانه تخم مرغ ها، به اقتصاد 
خانواده کمک می شــد و هرازگاهی مرغی یا خروسی را کنار باغچه 
ســر می بریدند و معمولًا آن را غذای مهمان می کردند و به قول یکی 
از دوســتان قدیمی ام جناب »مصطفای صفدری« که معرف برخی 
سیاســیون قدیمی اســت و عمرش دراز باد، همــان اهل منزل یک 
»خروس پلو«یی بار می گذاشــتند. این روش زندگی، ادامه فرهنگ 
و زندگی روســتایی بود که هنوز با جوان بودن شهرنشینی در کشور، 
همچنان بین بعضــی رواج داشــت. البته الان هــم در بین بعضی 
خانواده ها در برخی شهرهای کوچک می توان چنین نوع زندگی را 
شــاهد بود و اگر سفری به این شهرهای کوچک داشته اید، احتمالًا 
در زمان »خروس خوان« صبح، صدای خروســی را از دور شنیده اید، 
صدایی که دیگر در شهری مثل تهران یا دیگر شهرهای بزرگ کشور 
نمی شنوید یا خیلی به ندرت ممکن است شنیده باشید. برای همین، 
اصطــلاح »خروس خوان«، با اینکه اصطلاحی اســت کــه در زبان 
ما همچنان رایج است ولی نســل جدید احتمالًا دیگر نمی داند که 
خروس خوان به چه وقتی از روز می گویند. با این همه گاهی ممکن 
اســت پیدا بشوند کسانی که به هر دلیلی هنوز مرغی یا خروسی در 
خانه، و نه خانه های حیاط دار سابق که در آپارتمان داشته باشند که 
این خودش ماجرایی اســت. مثلًا ما یک همسایه ای داریم که برای 
دختر خردســالش از این جوجه ها که گاهی در برخی از نقاط شهر 
می فروشند گرفته بود. از همین جوجه های زردرنگ یک روزه که اکثراً 
عمر درازی هم ندارند و نگهداری شان به ندرت نتیجه بخش است. اما 
از قضای روزگار، جوجه این همســایه ما زنده ماند و بزرگ شد و برای 
خودش خروســی شــد و وای از آن موقع که خروس شد و داستانی 
شــد در کوچه مــا و کوچه های اطــراف. این خــروس گرامی، صبح 
خروس خوان صدایش را می انداخت توی گلو و یک بانگ قوقولی قوقو 
ســر می داد که تا ۱۰ کوچه آن طرف تر همه شنیده می شد. کلی هم 
خرج روی دست این همسایه ما گذاشته بود چون نورچشمی ایشان 

اینخروسرامیخواهیمبرایچه؟
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